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Jelölt neve, betöltendő pozíció:  
 
dr. Kolláth Gábor, Főtitkár 
 

 
 
Születési adatok: 1956.04.27. 
 
Szakképzettség, végzettség: 
Villamosmérnök, Budapesti Műszaki Egyetem, Villamosmérnöki Kar, műszaki doktor, 
MBA menedzser, Budapesti Közgazdaságtudományi Egyetem  
 
Szakmai tevékenység: 
 
2020-2023.    Pro-M készenléti rádiószolgáltató, Igazgatósági tag 
 
2012-2023. NISZ – Nemzeti Infokommunikációs Szolgáltató,  

GSM-R projekt, Szolgáltatásfejlesztési és üzemeltetési igazgató, Stratégiai főtanácsadó 
 
2009-2012 Nemzeti Média és Hírközlési Hatóság, Főigazgató helyettes 

 
2008-2009 Aastra Magyarország, Kereskedelmi Képviselet vezető.  
 
2004-2008 Ericsson Magyarország, Vállalati Ügyfelek igazgató.  

 
1993-2004 MATÁV Lakossági Üzletág, Különböző vezetői pozíció. 
 
1991-1993 KONTRAX Telekom Igazgatóhelyettes, Hálózattervezés és Beruházási vezető 

 
1981-1991 PKI- Távközlési Intézet, Tudományos főmunkatárs.  

 
Szerencsés csillagzat alatt születtem, mert életem munkában töltött évei nagyban egybeestek 
a távközlés aranykorával. Kezdő mérnökként a PKI-ban eltöltött évek alapozták meg 
tudásomat, szemléletemet és elkötelezettségemet az infokommunikáció iránt. Ebben az 
időszakban csatlakoztam a HTE-hez és számtalan előadáson, eseményen vettem részt, ahol 
sokat tanulhattam és megismerkedhettem a szakma kiválóságaival. A PKI-ban számítógéppel 
támogatott hálózattervező programokat készítettünk, majd alkalmazva ezeket a programokat, 
részt vettünk az ország digitalizációs stratégiának kidolgozásában. Innen léptem ki a vállalati 
világba. Alapvetően azok a kihívások és feladatok érdekeltek, ahol valami új született, vagy 
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valamilyen üzleti tevékenységet kellett növekvő pályára állítani. A Kontrax Telekomban az Első 
Pesti Telefontársaság megépítésén dolgoztam. A MATÁV privatizációja után a 
termékmenedzsment irányítójaként számos szolgáltatás bevezetésében vettem részt. Az 
Ericssonban és az Aastrában eltöltött éveim a szállítói oldal működésébe engedett bepillantást, 
míg az NMHH műszaki területének élén megismerkedhettem és hatással lehettem a 
frekvenciagazdálkodás és a hatóság szolgáltatói szemléletű átalakítására. A NISZ Zrt-nél a 
vasúttársságok számára készült GSM-R mobil hálózat megépítésének egyik irányítója voltam. 
Mind izgalmas és szép feladat volt.  
 
 
Eddigi közéleti tevékenység: 
1980-tól HTE tag, 2005-2008 között Választmányi tag 
2022 Puskás Tivadar díj 
2020   HTE Aranyjelvény 
2008 HTE Aranyjelvény 
1990  Békéssy Emlékérem 
1987  Pollák-Virág díj és Műszaki alkotói díjak 
 
Mit tervezek tenni a HTE érdekében? kérdésre válasz: 
 
A HTE azon kevés társadalmi szervezeteknek egyike, amely túlélte a rendszerváltást és azzal 
kapcsolatos minden kihívásra megtalálta a választ, akkor is és napjainkban is. Ezért azt 
gondolom, hogy drámai változásokra nincs szükség a HTE alapvető működésében, sőt 
figyelemmel kell lenni a meglévő értékekre és hagyományokra, arra kell építeni. 
Természetesen minden időszakban figyelni kell a környezet változásait és megfelelő 
válaszokat kell találnia az aktuális menedzsmentnek ezekre a kérdésekre. A következő 
időszakban bizonyosan fokozott figyelmet kell fordítani a gazdasági szempontokra, hiszen egy 
magas inflációs időszak, az energia válság és gazdasági visszaesés mind hatással van és 
várhatóan lesz a következő ciklus működésére. A pénzügyi stabilitás megőrzése ezért kiemelt 
feladata lesz a vezetésnek.  
Szeretném minél jobban megismerni a tagság valamint a fiatal, potenciális HTE tagok 
véleményét, hogy mely módon lehetne még vonzóbbá tenni rendezvényeinket és a 
szervezethez való csatlakozást. Ezek ismeretében szeretnék új akcióterveket kidolgozni.  
A társadalmi egyeztetés szükségessége és igénye várhatóan növekedni fog a következő 
időszakban. Annak érdekében, hogy a szakpolitika, a fontosabb kérdésekben megkeresse a 
HTE-t és a HTE releváns - továbbra is politika független - szakmai válaszokat tudjon adni, 
erősíteni célszerű ezen képességünket, kiaknázva a tagságban rejlő hatalmas kompetenciát. 
Mindezeket olyan vezetői körben képzelem el, ahol jó dolgozni ezen célok megvalósítása 
érdekében. Ilyen mikroklíma közös megteremtését fontosnak tartom. 


